
PROTOKÓŁ  Nr XXII.25.2020 

z obrad XXII Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach   

w dniu 30 kwietnia 2020 r. 

 

 

 

W obradach sesji udział wzięło 21 radnych, według listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego 

protokołu, Burmistrz Jelcza-Laskowic Bogdan Szczęśniak, Zastępcy Burmistrza Romuald Piórko i Marek Szponar 

oraz Skarbnik Miasta i Gminy Elżbieta Harań – Klimek.   

 

Z uwagi na Polecenie Wojewody Dolnośląskiego z dnia 12 marca 2020 r., znak: NK-N.40.29.2020.SP1, Sesja 

odbyła się bez udziału mieszkańców i publiczności. 

 

Obrady XXII Sesji Rady Miejskiej o godzinie 14.05 otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Beata Bejda, która na podstawie listy obecności stwierdziła kworum, co stanowi  o prawomocności obrad XXII 

Sesji Rady Miejskiej. 

 

Obsługę prawną prowadził pan Andrzej Woźniak Radca Prawny Urzędu Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice. 

 

- wszystkie wystąpienia zawarte w niniejszym protokole, oddane zostały w pełnym brzmieniu - 

Od. pkt 1 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – uprzejmie informuję wszystkich państwa radnych, którzy są online, byli 

przynajmniej przed chwilą, że niestety ze względów technicznych nie jest możliwe 

przeprowadzenie w dniu dzisiejszym sesji zdalnie. Tak jak przed chwilą jeszcze trwały rozmowy  

i rozmawiał zarówno pan Przewodniczący Ireneusz Stachnio i pan Przewodniczący Krzysztof 

Woźniak, jest prośba do państwa radnych, którzy w większości się na to zgodzili, żeby do godz. 

15.00 państwo tutaj do nas, do sali, dotarli. I, proszę państwa, przepraszam bardzo za zaistniałą 

sytuację, ale to są sprawy techniczne, na które ja nie mam wpływu. Bardzo uprzejmie proszę 

państwa o to żebyście do godz. 15.00, na godz. 15.00 tutaj do nas, do sali konferencyjnej  

w Urzędzie Miasta i Gminy przybyli. A w tej chwili ogłaszam do godz. 15.00 przerwę. 

 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę w obradach XXII Sesji Rady Miejskiej do godz. 15.00. 

 

Po przerwie. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – Szanowni państwo, przepraszam za to, co się wydarzyło nie z mojej winy, 

są to sprawy techniczne, na które Prezydium nie miało wpływu. Sytuacja była taka, że na próbie, 

która się odbyła we wtorek, z relacji, która została mi przekazana, wszystko odbyło się bardzo 

dobrze i zapowiadało się na to, że ta sesja zdalna też się uda. Natomiast w dniu dzisiejszym, 

prawdopodobnie z powodu takiego, że tych urządzeń na sali było więcej, to ten nasz impuls tak 

podzielił się i niestety tak jak ja, na przykład, byłam dobrze słyszana i widziana na początku tej 

próby, która się w dniu dzisiejszym odbywała, tak później już państwo mnie ani nie widzieliście, 

ani nie słyszeliście. Był potem Przewodniczący Woźniak słyszany i widziany, natomiast pan 

Przewodniczący Stachnio był czasami widziany, natomiast w ogóle nie był słyszany. I tutaj, na 

sali, osoby, które były, w większości też nie słyszały się ani nie widziały jeżeli chodzi  

o wideokonferencję. Tak że z tego powodu, z powodów tych technicznych tak się stało. 

 Witam państwa jeszcze raz serdecznie. I w tej chwili chciałabym odczytać porządek obrad XXII 

Sesji Rady Miejskiej. Mianowicie: 

 

1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku obrad XXII Sesji Rady Miejskiej. 
2. Informacja Burmistrza dotycząca działań podjętych w Gminie Jelcz-Laskowice w celu 

przeciwdziałania zagrożeniu epidemiologicznemu związanego z  rozprzestrzenianiem 
się KORONAWIRUSA SARS-CoV-2 (choroba COYID-19). 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia zarządzenia nr BN.0050.413.2020 
Burmistrza Jelcza-Laskowic z dnia 15 kwietnia 2020 r. w sprawie ograniczenia 
działalności na targowisku miejskim w Jelczu-Laskowicach przy ulicy Chabrowej. 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice na 2020 
rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku od 
nieruchomości wskazanym grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa 
uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 
ekonomicznych z powodu COVID-19.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia za część roku 2020, zwolnienia z podatku 
od nieruchomości: gruntów, budynków i budowli związanych z prowadzeniem 
działalności gospodarczej, grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa 
uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 
ekonomicznych z powodu COVID-19. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 
z mieszkańcami Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice dotyczących realizacji projektu pod 
nazwą: "Budżet Obywatelski w Mieście i Gminie Jelcz-Laskowice w 2021 r. ". 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX.159.2020 Rady Miejskiej w Jelczu-

Laskowicach z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
oraz określenia warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 
komunikacji elektronicznej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na 
terenie gminy Jelcz-Laskowice w 2020 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z Parku Jelczańskiego. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Jelcz-Laskowice na lata 2020-2023 z perspektywą do 2027 r.” 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr XX.161.2020 z dnia 28 

lutego 2020 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych ze środków 
budżetu gminy Jelcz-Laskowice na dofinansowanie przedsięwzięć służących ochronie 
powietrza. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  
z dotychczasowym dzierżawcą gruntu o powierzchni 250 m2, stanowiącego część 
działki nr 115 AM-2 obręb ewidencyjny Biskupice oraz wyrażenia zgody na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy  
z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości gruntowych położonych  
w Miłocicach oznaczonych jako działki o nr 657/5 AM-5 i 458/1 AM-4 oraz wyrażenia 
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX.162.2020 Rady Miejskiej w Jelczu-
Laskowicach z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Jelcz-Laskowice 
oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

17. Zakończenie obrad XXII Sesji Rady Miejskiej. 
 
Czy w sprawie przedstawionego porządku obrad ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Pan 
Burmistrz Bogdan Szczęśniak. Proszę bardzo. 

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni państwo, chciałbym złożyć 
wniosek o zdjęcie z punktu 13 porządku obrad sesji Rady Miejskiej dzisiejszej, projektu 
uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr XX.161.2020 z dnia 28 luty w sprawie 
określenia zasad udzielania dotacji celowych ze środków budżetu gminy Jelcz-Laskowice na 
dofinansowanie przedsięwzięć służących ochronie środowiska. Dotychczasowy punkt 14 
stanie się punktem 13 i kolejno. 

 Tutaj mamy pewne wątpliwości jeszcze co do zapisów w projekcie uchwały, stąd mój 
wniosek o zdjęcie punktu trzynastego. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Szanowni państwo radni, chciałam jeszcze poinformować, 

że dzisiejsza sesja jest sesją poza planem pracy Rady, czyli jest tzw. sesją nadzwyczajną zwołaną 

na podstawie wniosku Burmistrza Jelcza-Laskowic, który wpłynął 24 kwietnia. I ten wniosek o nr 

BN.0051.2020/3548 zawierał wszystkie te punkty, o których była mowa. Do tego wniosku 

załączone jest zarządzenie Burmistrza o podanym wcześniej numerze.  
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 (Wniosek Burmistrza z dnia 24.04.2020 r., znak: BN.0051.2020/3548 stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu). 

I w takim razie, już po tych wyjaśnieniach i po tej autopoprawce, którą zgłosił pan Burmistrz, 

chciałabym za chwilę przegłosować proponowany porządek obrad.  

Proszę państwa, bardzo uprzejmie proszę, przed głosowaniem, o potwierdzenie swojej obecności 

na dzisiejszej sesji. Informuję uprzejmie, że na sali jest 17 radnych i 4 osoby są połączone z nami 

online, jest to pan Michał Wolski, pani Weronika Kuszyk, pan Tomasz Rygielski i pani Karolina 

Kolado. I wszystko nam się powinno zgodzić. Ale musimy poczekać żeby państwo wszyscy 

potwierdzili swoją obecność. 

Proszę państwa, wszystkie osoby potwierdziły swoją obecność. Bardzo dziękuję. I w tej chwili 

będziemy głosować wniosek pana Burmistrza Bogdana Szczęśniaka o zmianę porządku obrad 

XXII Sesji Rady Miejskiej, który to wniosek mówi o tym żeby zdjąć z porządku obrad dzisiejszej 

sesji punkt nr 13, to jest projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w sprawie 

określenia zasad udzielania dotacji celowych ze środków budżetu gminy Jelcz-Laskowice na 

dofinansowanie przedsięwzięć służących ochronie powietrza. Dotychczasowy punkt 14 stanie się 

punktem 13 i kolejno. 

Bardzo proszę państwa radnych o głosowanie. Kto z państwa jest za tym aby ten punkt zdjąć  

z porządku obrad proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk.  

 

W sprawie przyjęcia wniosku dotyczącego zdjęcia z punktu 13 porządku obrad sesji, projektu uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr XX.161.2020 z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie określenia 

zasad udzielania dotacji celowych ze środków budżetu gminy Jelcz-Laskowice na dofinansowanie 

przedsięwzięć służących ochronie powietrza. Dotychczasowy punkt 14 stanie się punktem 13 i kolejno, 

głosowano w następujący sposób: 

 

 

  za -           21 (jednogłośnie) 

  - wniosek został przyjęty – 

 

Teraz poddam pod głosowanie cały porządek obrad sesji z tą autopoprawką, o której była mowa. 

Kto z państwa radnych jest za zatwierdzeniem takiego porządku obrad proszę podnieść rękę  

i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie przyjęcia porządku obrad XXII Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach głosowano  

w następujący sposób: 

 

  za -           21 (jednogłośnie) 

   

Porządek obrad XXII Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach został przyjęty i przedstawia się 

następująco: 

 

1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku obrad XXII Sesji Rady Miejskiej. 
2. Informacja Burmistrza dotycząca działań podjętych w Gminie Jelcz-Laskowice w celu 

przeciwdziałania zagrożeniu epidemiologicznemu związanego z rozprzestrzenianiem się 
KORONAWIRUSA SARS-CoV-2 (choroba COVID-19). 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia zarządzenia nr BN.0050.413.2020 Burmistrza 
Jelcza-Laskowic z dnia 15 kwietnia 2020 r. w sprawie ograniczenia działalności na 
targowisku miejskim w Jelczu-Laskowicach przy ulicy Chabrowej. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice na 2020 rok. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości 

wskazanym grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w 
związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia za część roku 2020, zwolnienia z podatku od 
nieruchomości: gruntów, budynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności 
gospodarczej, grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w 
związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami 
Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice dotyczących realizacji projektu pod nazwą: "Budżet 
Obywatelski w Mieście i Gminie Jelcz-Laskowice w 2021 r. ". 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX.159.2020 Rady Miejskiej w Jelczu-

Laskowicach z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz 
określenia warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na 
terenie gminy Jelcz-Laskowice w 2020 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z Parku Jelczańskiego. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Jelcz-

Laskowice na lata 2020-2023 z perspektywą do 2027 r.” 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą gruntu o powierzchni 250 m2, stanowiącego część działki nr 
115 AM-2 obręb ewidencyjny Biskupice oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy  
z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości gruntowych położonych w Miłocicach 
oznaczonych jako działki o nr 657/5 AM-5 i 458/1 AM-4 oraz wyrażenia zgody na odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX.162.2020 Rady Miejskiej w Jelczu-
Laskowicach z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Jelcz-Laskowice oraz warunków i zasad 
korzystania z tych przystanków. 

16. Zakończenie obrad XXII Sesji Rady Miejskiej. 

Od. pkt 2 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu nr 2, to jest Informacja Burmistrza dotycząca 

działań podjętych w Gminie Jelcz-Laskowice w celu przeciwdziałania zagrożeniu 

epidemiologicznemu związanego z rozprzestrzenianiem się KORONAWIRUSA SARS-CoV-2 

(choroba COYID-19). 

 Proszę bardzo panie Burmistrzu, oddaję panu głos. 

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni państwo, przedstawię 
państwu działania Burmistrza no i pracowników Urzędu i nie tylko, spółek naszych  
i zakładów.  

 W dniu 11 marca 2020 wydano komunikat Burmistrza Jelcza-Laskowic w sprawie 
czasowego zawieszenia działań dydaktyczno-opiekuńczych na terenie miasta i gminy Jelcz-
Laskowice. 

 W dniu 12 marca wydano komunikat Burmistrza Jelcza-Laskowic w sprawie zawieszenia do 
– wówczas – 25 marca wydarzeń kulturalnych, sportowych, zebrań wiejskich i rad osiedla, 
zajęć w świetlicach wiejskich oraz wszelkich innych spotkań organizowanych przez Miasto  
i Gminę Jelcz-Laskowice oraz jednostki podległe. Zawieszono również działalność instytucji 
kultury, sportu, rekreacji, Centrum Sportu i Rekreacji w Jelczu-Laskowicach, Miejsko – 
Gminne Centrum Kultury, hali sportowej przy pl. Partyzantów 1, Pływalni Miejskiej, Miejskiej 
Biblioteki Publicznej w jelczu-Laskowicach wraz ze wszystkimi filiami na terenie gminy 
Jelcz-Laskowice, klubów środowiskowych na terenie miasta i gminy, czyli Klub Kuźnia, 
Świetlica Socjoterapeutyczna TOP, Klub OPTY. 

 W dniu 23 marca br. wydano komunikat Burmistrza w sprawie przedłużenia do 17 maja 
zawieszenia wydarzeń i instytucji wskazanych w komunikacie wcześniej z 12 marca,  
o którym mówiłem. 

 W dniu 23 marca wydano komunikat w sprawie o ograniczeniu czasowym, do 10 kwietnia, 
funkcjonowania jednostek oświaty.  
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Wydano szereg zarządzeń odwołania wydarzeń i imprez na terenie miasta i gminy ze 
względu na zagrożenie epidemiologiczne związane z koronawirusem SARS-CoV-2 włącznie 

do 17 maja br. 

 Wydano zarządzenie Burmistrza o ograniczeniu sprzedaży na targowisku miejskim w Jelczu-

Laskowicach we wszystkie soboty do dnia 16 maja włącznie, to jest w soboty wprowadzono zakaz 

sprzedaży na targowisku w formie handlu obwoźnego i obnośnego.  

Prowadzenie pozostałej działalności w stałych obiektach, pawilonach zlokalizowanych na terenie 

targowiska miejskiego jest możliwe pod warunkiem zachowania stosownych wymogów sanitarno-

epidemiologicznych. 

Wydano komunikat i zarządzenia w sprawie rozwiązań mających na celu przeciwdziałania 

COVID-19 w Urzędzie Miasta, od dnia 16 marca do odwołania Urząd Miasta i Gminy wprowadził 

ograniczenia dla osobistej obsługi mieszkańców. Interesanci byli obsługiwani za pośrednictwem 

elektronicznej skrzynki pocztowej e-puap, drogą mailową i telefonicznie. Bezpośrednia obsługa 

interesantów była możliwa wyłącznie na skutek zaistnienia nadzwyczajnych okoliczności po 

wcześniejszym telefonicznym uzgodnieniu. Decyzja w tym zakresie każdorazowo była i będzie 

podejmowana przez Burmistrza, Zastępców, Sekretarza bądź Skarbnika Gminy. Jednocześnie w 

przedsionku Urzędu była wystawiona - i jest dalej – dostępna w godzinach pracy Urzędu, do której 

petenci mogli wrzucać korespondencję kierowaną do Urzędu. Korespondencja była na bieżąco 

przekazywana do sekretariatu celem dalszego procedowania sprawy.  

W dniu 21 kwietnia br. wydano komunikat Burmistrza o częściowym otwarciu Urzędu Miasta  

i Gminy dla osobistej obsługi mieszkańców, tj. w sprawach rejestracji stanu cywilnego, ewidencji 

ludności i dowodów osobistych, administracji architektoniczno-budowlanej, ochrony środowiska. 

Interesanci byli, są przyjmowani pojedynczo w wyznaczonych do tego pomieszczeniach.  

W pozostałych sprawach bezpośrednia obsługa interesantów możliwa jest na skutek zaistnienia 

nadzwyczajnych okoliczności i wcześniejszym uzgodnieniu. Tak jak wcześniej mówiłem, decyzje 

te podejmuje Burmistrz, Zastępca, Sekretarz bądź Skarbnik. 

Wydano zarządzenie w sprawie rozwiązań mających na celu przeciwdziałania COVID-19  

w Miejsko – Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej, od 16 marca do odwołania. 

W dniu 21 kwietnia br. wydano zarządzenie w sprawie odwołania zarządzenia Burmistrza  

z wcześniejszego dnia, 23 marca, w sprawie przedłużenia terminu zamknięcia Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jelczu-Laskowicach, w celu przeciwdziałania COVID 

ze względu na wydane rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 19 kwietnia 2020 r. w sprawie 

ustanowienia określonych ograniczeń, nakazów, zakazów w związku z wystąpieniem epidemii. 

Na stronie internetowej www.jelcz-laskowice.pl utworzono zakładkę pn. Informacje  

o koronawirusie. Dotyczą one komunikatów Burmistrza oraz innych jednostek, w tym 

komunikatów Ministerstwa Zdrowia. 

Podjęto działania informacyjne dla mieszkańców poprzez umieszczanie ich na stronie internetowej 

Gminy, urzędowym Facebooku oraz tablicach informacyjnych i słupach ogłoszeniowych. 

Rozdysponowano plakaty informacyjne dla przewodniczących rad osiedli i sołtysów. 

Zamknięto gminne place zabaw, siłownie na wolnym powietrzu i boiska sportowe do odwołania. 

W dniu 02 kwietnia br. wydano zarządzenie Burmistrza w sprawie zmiany organizacji w Urzędzie 

Miasta i Gminy wprowadzając pracę rotacyjną pracowników Urzędu. 

Przeprowadzono ozonowanie pomieszczeń Urzędu Miasta i Gminy w dnia 02 – 03 kwiecień br. 

W dniach od 27 kwietnia – ten proces trwa – przeprowadzono ozonowanie pomieszczeń 

Przychodni przy ul. Bożka 13. 

W dniu 25 kwietnia odbyło się ozonowanie pomieszczeń OSP Minkowice.  

 W miarę możliwości będą przeprowadzone ozonowania w następnych remizach naszych jednostek 

OSP. 

Przeprowadzono odkażanie przystanków i ławek w centrum miasta.  

Również, po uzgodnieniu z samorządowcami, czyli wójtami, burmistrzami i panem Starostą  

w sprawie  - podjęliśmy decyzję, każdy odrębnie oczywiście – w sprawie wsparcia szpitala  

w Oławie na zakup respiratora Puritan Bennett 980. Respirator zostanie przekazany szpitalowi 

oławskiemu na podstawie umowy. Udział Gminy, byłaby to kwota około 81.000 zł. Z tym, że tu 

jest problem, bo rozmawiałem z Dyrektorem Dronsejko, kiedyś – nie tak dawno – wystarczyło 

mieć pieniądze i wszystko można było kupić, dzisiaj są pieniądze, niestety ilość tego typu sprzętu 

jest ograniczona na rynku, stąd musi szpital jeszcze poczekać, środki zabezpieczyliśmy – to jest 

bardzo ważne. 

Maseczki, no z różnych źródeł pozyskiwaliśmy. Akcja rozdawania maseczek dla osób 65+ na 

terenie miasta. Maseczki były szyte przez firmę Autoliv z Oławy, z materiałów zakupionych przez 

http://www.jelcz-laskowice.pl/
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samorządy powiatu oławskiego, w tym Gminę Jelcz-Laskowice. Do tej pory, do dnia 30 kwietnia, 

do dzisiaj, otrzymaliśmy 3.800 tych maseczek. One są sukcesywnie rozdawane. No niestety, jeżeli 

Autoliv wróci do normalnego rytmu pracy, no to, bo tu chcę powiedzieć, że pracownicy to robią 

społecznie, na ochotnika w Autolivie, my – jako samorządy – proporcjonalnie pokrywamy koszty, 

że tak powiem, materiału, cała reszta to już jest kosztem firmy Autoliv. 

Rozdano również dla seniorów w sołectwach ponad 1.300 masek. Są rozdawane systematycznie 

dla mieszkańców przed sklepami między 10.00 a 12.00. Rozdano również maseczki zakupione  

z innych źródeł. Do rozdawania maseczek w mieście - Strzelcy 18 kwietnia  rozdali pod naszymi 

największymi sklepami w mieście: Biricomarche, Intermarche czy Stokrotka – 18.tego 526 szt., 

22.tego – 525, 23.ego – 575 i 24.ego – 343. 

Tutaj, w tym momencie, podziękowania dla Strzelców i dla naszych strażaków OSP Minkowice za 

angażowanie swojego czasu w celu rozdania maseczek seniorom. I przy okazji też, korzystając  

z okazji, dziękuję paniom i panom sołtysom, że też to zrobili przekazywanie maseczek w swoich 

sołectwach. Łącznie w mieście, dla seniorów, wydano ponad 3.500 maseczek. 

Zakupy dla OSP. Zakupiliśmy maseczki higieniczne w ilości 1.100 szt., płynów do dezynfekcji  

50 l, maseczki wielorazowe – 200, rękawice diagnostyczne 1.100, generator ozonu kosztował 

4.100 zł i przyłbice również zostały zakupione. 

Również, Szanowni państwo, OSP pełniły … strażacy z OSP pełnili i będą pełnić dyżury w 

szpitalu w Oławie, są to strażacy ochotnicy z Biskupic Oławskich. Włącznie  było 10 dyżurów 

dwunastogodzinnych. W maju planowanych jest takich dyżurów 15. I tu podziękowania dla OSP 

Biskupice Oławskie. I w miesiącu maju również włącza się OSP Grędzina. 

Informacja z Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Miejsko – Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, mimo zagrożenia epidemiologicznego, w sposób 

ciągły realizuje zadania wynikające zarówno z  ustawy o pomocy społecznej, jak i świadczeń 

rodzinnych. Ponadto, w ramach współpracy ze Związkiem Strzelec, pośredniczy w sytuacji kiedy 

należy zakupić osobom starszym zrobić zakupy, niepełnosprawnym i znajdującym się w trudnej 

sytuacji związanej z izolacją. Pełni dyżury w sprawach informacyjnych w godz. 7.30 – 19.00 

siedem dni w tygodniu, świadczy telefoniczną pomoc psychologiczną dwa razy w tygodniu. 

Nawiązał Ośrodek współpracę z 16 Dolnośląską Brygadą Ochrony Terytorialnej w sytuacji kiedy 

zajdzie konieczność dostarczania żywności – oby nie – osobom pozostającym w kwarantannie.  

Informacja ZGM – TBS. 

Wprowadzenie dezynfekcji części wspólnych w budynkach zarządzanych przez ZGM – TBS,  

tj. budynki gminne, socjalne, komunalne, wspólnoty mieszkaniowe i TBS. Dezynfekcji podlegają: 

poręcze, klamki, domofony. Termin rozpoczęcia tej akcji, która trwa, to jest 16 marzec br.. 

Dezynfekcja przeprowadzana jest regularnie od poniedziałku do piątku raz dziennie. Ponadto 

wprowadzono pracę zdalną dla osób biurowych, ograniczenie przyjmowania interesantów – 

pozostał kontakt telefoniczny, poczta elektroniczna, w wyjątkowych sytuacjach kontakt osobisty  

z zachowaniem odpowiedniego dystansu. Ponadto ZGM – TBS zakupiło środki ochrony osobistej 

dla pracowników, tzn. maseczki, rękawice oraz płyny dezynfekujące. 

Informacja z Przychodni Rejonowo – Specjalistycznej. 

Tutaj zawieszono wszystkie planowe wizyty we wszystkich poradniach: poradnie specjalistyczne, 

dział rehabilitacji, medycyna pracy. 

Dzisiaj rozmawiałem z Prezesem Bolanowskim i w przyszłym tygodniu zostanie uruchomiony 

dział rehabilitacji. Przerwę w niepełnym funkcjonowaniu Przychodni wykorzystano na remont 

pomieszczeń rehabilitacji, a także montaż nowych urządzeń. Bo nie wiem czy państwu 

przekazywałem informację, firma TOYOTA przekazała na rzecz naszej poradni kwotę 60.000 zł 

netto na zakup właśnie sprzętu rehabilitacyjnego. 

Świadczenia – dalej mówimy o Przychodni naszej – świadczenia zdrowotne udzielane są w formie 

teleporady od poniedziałku  do piątku w godzinach od 8.00 do 18.00. W sytuacji kiedy pacjent 

wymaga pilnej porady zostaje umówiony na konkretną godzinę do lekarza. 

Urząd przekazał do naszej Przychodni 1.340 maseczek, 30 l płynu do dezynfekcji, 44 przyłbice.  

I prywatna firma przekazała do Przychodni 3 szt. termometrów bezdotykowych. 

Informacja ZGK. 

M.in. ograniczono możliwość bezpośredniego kontaktowania się kontrahentów z pracownikami 

zalecając kontakt telefoniczny i mailowy. Udostępniono klientom spółki bezpieczne miejsce dla 

pozostawiania dokumentów. Zapewniono odpowiednie środki ochrony osobistej dla pracowników. 

Stworzono możliwość pracy zdalnej dla wybranych stanowisk nierobotniczych i zróżnicowanie 

czasu rozpoczęcia i ukończenia pracy przez brygady i zespoły pracowników. Zmieniono 

harmonogram czasu pracy na stacji ujęcia wodnego Nowy Dwór oraz oczyszczalni ścieków 
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zapewniając minimalizowanie możliwości wzajemnego kontaktowania się pracowników w trakcie 

przekazywania zmiany. Pomieszczenia spółki są ozonowane.  

Jednostka Strzelecka nr 3056, oprócz zadań wymienionych wcześniej, dotyczących rozdawania 

maseczek seniorom, Strzelcy w porozumieniu z MGOPS od 23 marca br. do dnia dzisiejszego, na 

wniosek zainteresowanych mieszkańców, osób starszych, schorowanych, czy będących w 

kwarantannie, taką pomoc udzielili trzynastu osobom i jednej rodzinie w kwarantannie. 

I proszę państwa, Miejsko – Gminne Centrum Kultury. No nie będziemy tak obchodzić Dni Jelcza 

jak to zwykle bywało. Majówka online na 33 urodziny. W tym roku Jelcz-Laskowice obchodzi 

33.rocznicę nadania praw miejskich. Z powodu pandemii koronawirusa Dni Jelcza nie odbędą się 

w tradycyjnej formie. Miejsko – Gminne Centrum Kultury nie zapomina jednak o mieszkańcach  

i zaprasza przed monitory komputerów czy smartfonów, a także zachęca do tego żeby spojrzeć  

w niebo – będzie niespodzianka – tam właśnie spośród chmur czeka na mieszkańców wyjątkowa 

atrakcja. Wirtualną majówkę będzie można obejrzeć dzięki live streamingowi na kanale 

www.facebook.com/mgcjl oraz YouTube MGCK. 01 maja o godz. 15.00 rozpocznie się program 

dla dzieci, czyli zabawy online w stylu country z DJ Wiolą. 02 maja o godz. 19.00 odbędzie się 

kameralny koncert znanego państwu Bartka Deryło wraz z zespołem. Dalej, w niedzielę 03 maja,  

o godz. 16.00, mieszkańcy Jelcza – to o czym mówiłem wcześniej – Jelcza-Laskowic, 03 maja, 

mogą wypatrywać niespodzianki pod nieboskłonem. Następnie, o godz. 19.00 będzie można 

posłuchać koncertu Jadwigi Tomczyńskiej i pana Maksymiliana Ambroziaka, pt. Majówka z harfą. 

Szkoły, proszę państwa, jak wiecie, no nie funkcjonują, natomiast poprzez różne formy typu 

dziennik elektroniczny czy poczta elektroniczna, strona internetowa, telefon, Messenger czy zoom, 

nauczyciele nie wszyscy co prawda komunikują się z młodzieżą, prowadzą zajęcia. 

I, Szanowni państwo, chciałbym serdecznie podziękować wszystkim osobom zaangażowanym  

w naszej gminie za walkę z pandemią koronawirusa, m.in., strażakom OSP, policji, Strzelcom  

z Jednostki Strzeleckiej nr  3056, pracownikom Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej, a w szczególności chciałem podziękować personelowi medycznemu naszej 

Przychodni Rejonowo – Specjalistycznej. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo za tak szczegółową informację. Proszę państwa, w tym 

punkcie chciałabym jeszcze powiedzieć o tym, że Stowarzyszenie Pracodawców w Jelczu-

Laskowicach – podpisane są pod pismem trzy osoby: Prezes Stowarzyszenia pan Piotr Stajszczyk, 

Wiceprezes pan Piotr Nowicki i Wiceprezes Arkadiusz Matunin – wystosowali pismo zarówno do 

Burmistrza, jak i do Przewodniczącej Rady Miejskiej i ja to pismo, pozwolicie państwo, że 

odczytam. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała pismo z dnia 27.03.2020 r., Stowarzyszenia 

Pracodawców w Jelczu-Laskowicach, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Wiem również, że Klub Radnych PiS wystosował pismo do Burmistrza, nie mam tego pisma do 

wiadomości. Ale, jeżeli, np. pan Przewodniczący Klubu chciałby to pismo streścić, to zapraszam 

w tej chwili do wypowiedzi. 

 W tym punkcie jeszcze chciałabym za chwilę, jeżeli pan Przewodniczący Klubu się zdecyduje 

powiedzieć nam o tym piśmie, chciałam jeszcze przekazać państwu informację, że Zarząd firmy 

Tauron Dystrybucja S.A. w Krakowie w związku z pogorszeniem się płynności finansowej spółki, 

wynikającej z ponoszenia negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19, 

zwraca się z wnioskiem do Rady Miasta o podjęcie uchwały zwalniającej Tauron Dystrybucja S.A. 

z podatku od nieruchomości bądź – w razie odmowy – o podjęcie uchwały przedłużającej terminy 

płatności tego podatku, (pismo z dnia 09.04.2020 r. Tauron Dystrybucja S.A. Oddział w Krakowie 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi. Ta odpowiedź jest następująca. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała pismo Urzędu Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice z dnia 

28.04.2020 r., znak: GP.PW.3120.9.2020.3560, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 I w załączeniu pan Burmistrz wysłał firmie Tauron projekty ww. uchwał. Dziękuję bardzo. 

 Czy pan Przewodniczący chciałby zabrać głos? Proszę bardzo. 

Radny Łukasz Dudkowski – pani Przewodnicząca, Szanowni panowie burmistrzowie, Szanowni państwo radni, 

ja przeczytam to pismo, bo żeby było jak gdyby w tym samym duchu, którym pani 

Przewodnicząca. Więc 27 marca na ręce pana Burmistrza Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość, 

razem z radnym powiatowymi PiS, zwrócił się z następującym pismem: Szanowny panie 

Burmistrzu. Biorąc pod uwagę stan epidemii ogłoszony w naszym kraju zwracamy się do pana  

z wnioskiem o udzielenie pomocy firmom i podmiotom gospodarczym z miasta i gminy Jelcz-

Laskowice. Jako radni reprezentanci mieszkańców naszego miasta i gminy uważamy, że taka 

pomoc jest niezbędne dla wszystkich tych, którzy na co dzień prowadzą działalność gospodarczą  

http://www.facebook.com/mgcjl
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a z nie swojej winy mogą zostać obarczeni kosztami związanymi z pandemią tzw. koronawirusa. 

W związku z tym wnioskujemy do pana o umorzenie podatku od nieruchomości w okresie od 

trzech do sześciu miesięcy, umorzenie podatku od środków transportu. Apelujemy by decyzje 

zostały przez pana podjęte niezwłocznie wierząc jednocześnie, że dobro lokalnych 

przedsiębiorców i firm z naszego miasta jest dla pana równie ważne zwłaszcza w tak trudnych 

czasach stanu epidemii w naszej ojczyźnie. 

 Jeśli można. Odbyło się spotkanie z panem Burmistrzem, byli na nim obecni szefowie Klubu. 

Myślę, że to był zdecydowanie krok w tym kierunku, w którym myśmy też to pismo pisali. Byli 

obecni przedstawiciele władzy wykonawczej, pani Skarbnik, Prezydium Rady. Myślę, że dzisiaj 

też efektem tych pism, ale też działań samorządu myślę, że niezależnie od tych pism, są te 

uchwały, które dzisiaj mamy. Więc uważamy, że temat na dzień dzisiejszy jest przynajmniej 

częściowo zamknięty, a i tak, i tak – tak jak doskonale wiemy i to wynika z przepisów – decyzje 

właściwie jednoosobowo podejmuje pan Burmistrz w wielu przypadkach. Korzystając z tego, że 

jestem przy głosie, jeszcze chciałbym zapytać od razu jeśli chodzi o te informacje, które były, bo 

nie usłyszeliśmy albo ich nie było. Co z otwarciem żłobków i przedszkoli? Bo wiem, że jest taka 

możliwość od 06 maja. To jest trudna decyzja, ona w tej chwili spada niestety na samorządy. No 

ale chciałbym zapytać jakie jest stanowisko naszego samorządu w tej sprawie, bo już mieszkańcy 

też pytają. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Bogdan Szczęśniak. Proszę. 

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – proszę państwa, sprawa jest o tyle trudna, że praktycznie nie ma czasu. Może 

można od szóstego otworzyć przedszkole czy żłobek, to nie znaczy, że to musi być 06 maj. Trzeba 

być do tego przygotowanym, przepisy są nieprecyzyjne proszę państwa, bo jeżeli jest mowa, że 

ograniczenie ilości dzieci w grupach, to jaką metodą selekcjonować? Jak państwo wiecie, u nas 

jest problem z miejscami w przedszkolu – to jest jakby raz. Dwa. Pani Dyrektor przeprowadziła 

sondaż z niemalże 50% rodziców, dzieci tam mamy 175, jest siedem grup po 25 osób podajże  

i akces oddania dziecka do przedszkola zgłosiło kilkanaście osób, tak między 15 a 18. Tylko, 

proszę państwa, ja też rozmawiałem z wieloma osobami i rodzice się boją oddać dziecko do 

przedszkola czy do żłobka. Rozmawiałem wczoraj z właścicielką tutaj żłobka niepublicznego,  

no i pani też robi sondaż ile osób chce oddać dziecko do żłobka czy przedszkola. Bo, proszę 

państwa, nie każdy wie z rodziców, że jeżeli dziecko uczęszczało do przedszkola, przedszkole 

zostało uruchomione, to rodzic nie ma prawa do ubiegania się tzw. zasiłku opiekuńczego, to jest 

80% wynagrodzenia. Czyli, no mogą rodzice wybrać – tak? Ale tutaj żaden wybór nie do końca 

jest dobry. Stąd w poniedziałek będziemy mieli już większą wiedzę co do ewentualnie otwarcia, 

ale – podkreślam- niekoniecznie 06 maja – to jest jakby raz. Mowa jest – nie jest to precyzyjne, 

ani nie podane to jest enumeratywnie – szczególne środki ostrożności. No wszystko pod to można 

podciągnąć. Tu jeszcze jest problem no bo może być również – może, nie musi – bojaźń 

pracowników, którzy tam pracują. Znaczy w tej chwili nie, ale jeżeli placówka funkcjonuje – tam 

pracują. I tutaj no same znaki zapytania, nie ma precyzyjnych wytycznych i dzisiaj nie jestem w 

stanie odpowiedzieć jednoznacznie czy to będzie 06 maj, bo być może się pojawią jakieś 

dodatkowe informacje czy w formie zarządzenia prezesa rady ministrów, czy decyzji rządu, tu 

musimy się uzbroić w cierpliwość, za szybko to się dzieje w mojej ocenie. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Do dyskusji zgłosił się pan Przewodniczący Ireneusz 

Stachnio. Proszę uprzejmie. 

V-ce Przewodniczący R.M. Ireneusz Stachnio – dziękuję pani Przewodnicząca. Panie Burmistrzu, Szanowni 

państwo, chciałem wyrazić swoją opinię na temat pisma, które otrzymaliśmy z Tauronu. I jestem 

zbulwersowany cynizmem tej firmy, która jest firmą bardzo bogatą, która prosi nas o to abyśmy  

w jakiś sposób odroczyli podatki jej, czy jakieś ulgi poczynili. Szanowni państwo, ta sama firma 

wysłała w tym tygodniu do mieszkańców naszej miejscowości pisma, ponaglenia, wezwania do 

zapłaty, strasząc różnymi sankcjami finansowymi osoby, które nie zapłaciły, mają zaległości 

sprzed dwóch tygodni, po 50 zł, 80. Są to osoby starsze, które nie chodziły do banków, nie mają 

możliwości przelewania internetowego, obawiały się pójść do banku no bo taka informacja była, 

nie chodzimy do banków, poczekajmy. Gdzie ta solidarność tej firmy jest? Tu proszą pana 

Burmistrza o to aby pieniążki im jakieś tam przesunąć, a osoby starsze, osiemdziesięcioletnie, 

siedemdziesięcioletnie, wzywają do zapłaty, bo dwa tygodnie wpłaty nie było 50 zł, czy 80 zł. 

Cynizm proszę państwa i brak solidarności. To są osoby starsze, mogę podać nazwiska, adresy, 

oczywiście nie tutaj. Ale takie osoby się do mnie zgłosiły. Dwutygodniowe zaleganie z płatnością 

56 zł na przykład. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Proszę państwa, czy w związku z tą informacją, ktoś  

z państwa chciałby jeszcze zabrać głos? Nie widzę. W takim razie przechodzimy do punktu nr 3. 
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Od. pkt 3 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia zarządzenia  

nr BN.0050.413.2020 Burmistrza Jelcza-Laskowic z dnia 15 kwietnia 2020 r. w sprawie 

ograniczenia działalności na targowisku miejskim w Jelczu-Laskowicach przy ulicy Chabrowej. 

 O odczytanie projektu uchwały poproszę pana Przewodniczącego Krzysztofa Woźniaka. 

V-ce Przewodniczący R.M. Krzysztof Woźniak – odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Bogdan Szczęśniak. Proszę. 

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni państwo, pozwólcie, że złożę 

autopoprawkę. W podstawie prawnej, m.in. tej uchwały,  należy wykreślić dotychczasowy zapis: 

„tekst jednolity Dz. U. z 2019 r., poz. 506 ze zm.” i zastąpić go nowym o brzmieniu: „tekst 

jednolity Dz. U. z 2020 r., poz. 713”. I to by ta autopoprawka tyczyła: punktu 3, punktu 7, punktu 

8, punktu 9, 10, 11, 13, 14 i 15. 

I uzasadnienie odczytam państwu. Wprowadzona autopoprawka wynika z faktu, że nowy tekst 

jednolity ustawy o samorządzie gminnym został ogłoszony 21 kwietnia br., natomiast ww. 

projekty uchwał zostały sporządzone i zaparafowane, przez radcę prawnego, przed tą datą. 

Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy w tym punkcie … Tak. Do dyskusji zgłasza się pan 

radny Tadeusz Babski. Proszę uprzejmie. 

Radny Tadeusz Babski – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, ja mam pytanie. Kto ma egzekwować to 

zarządzenie dotyczące ograniczonego handlu na targowisku miejskim? 

 I drugie pytanie. Co z obwoźnym handlem, który występuje każdej soboty poza targowiskiem? 

Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Bogdan Szczęśniak. Proszę. 

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – Szanowni państwo, zakaz dotyczy tylko targowiska, bo tam mamy największe, 

że tak powiem, skupienie osób jednorazowo. Trudno sobie wyobrazić żeby określić ile osób może 

być na targu, nie wpuszczać tych, którzy chcą wejść. Dopiero w momencie jak ktoś wyjdzie to 

kolejny wchodzi - no to jest nie do opanowania. Natomiast to dotyczy, proszę państwa, tak jak 

mówiłem, tylko handlu obwoźnego i obnośnego. Pozostałe obiekty na terenie targowiska mogą 

funkcjonować. Aczkolwiek ja tam byłem parokrotnie to poza sklepem z telefonami wszystko było 

pozamykane, plus tam była sprzedaż bodajże owoców i warzyw, ale też w murowanym pawilonie 

i plus tam wystawione na zewnątrz. Czyli ten zakaz – powtarzam – tyczy tylko samego 

targowiska. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy ktoś w tym punkcie z państwa jeszcze chciałby 

zabrać głos? Nie widzę. W takim razie, proszę państwa przystępujemy do głosowania. Kto  

z państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał proszę 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia zarządzenia nr BN.0050.413.2020 Burmistrza Jelcza-

Laskowic z dnia 15 kwietnia 2020 r. w sprawie ograniczenia działalności na targowisku miejskim w Jelczu-

Laskowicach przy ulicy Chabrowej , głosowano w następujący sposób: 

 

  za -           21 (jednogłośnie) 

  - uchwała została podjęta - 

 

UCHWAŁA NR XXII.177.2020 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 30 kwietnia 2020 r. 

 

w sprawie zatwierdzenia zarządzenia nr BN.0050.413.2020 Burmistrza Jelcza-Laskowic  

z dnia 15 kwietnia 2020 r. w sprawie ograniczenia działalności na targowisku 

miejskim w Jelczu-Laskowicach przy ulicy Chabrowej. 
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Od. pkt 4 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę państwa, przechodzimy do punktu nr 4: Podjęcie uchwały w sprawie 

zmian budżetu Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice na 2020 rok. 

 Przepraszam bardzo, bo z nami od początku jest pan mecenas Andrzej Woźniak. Witam pana 

serdecznie. Nie przywitałam pana wcześniej. 

 Proszę państwa, jesteśmy w punkcie nr 4. Czy w tym punkcie ktoś z państwa chciałby zabrać 

głos? Za chwilę odczytamy projekt uchwały. Pan radny Jacek Załubski. Proszę bardzo. 

Radny Jacek Załubski – dziękuję bardzo pani Przewodnicząca. Ja mam pytanie, ale pana Burmistrza Szponara 

nie ma. Ja może je zadam, a jak pan Burmistrz przyjdzie to pani je powtórzy. Ja chciałem się 

dopytać, bo zmiana ma związek z zakupem laptopów i tabletów i pytanie chciałem tak bardziej 

doprecyzować: ile ich będzie, kto je otrzyma oraz jakie będą kryteria ich przydziału? Dziękuję 

bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Poczekamy – tak? – na pana Burmistrza Szponara. To w 

takim razie ja bardzo proszę pana Przewodniczącego Ireneusza Stachnio żeby w tym tzw. 

międzyczasie odczytał projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice 

na 2020 rok. 

V-ce Przewodniczący R.M. Ireneusz Stachnio – odczytał projekt uchwały. 

 

Salę obrad opuścił radny Łukasz Dudkowski, w związku z tym w obradach XXII Sesji uczestniczy 20 

radnych. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Panie Burmistrzu, pan radny Jacek Załubski zwrócił się  

z pytaniem. Pan Burmistrz Szczęśniak chyba panu przekazał treść pytania. Proszę uprzejmie. 

Z-ca Burmistrza Marek Szponar – tak. Już odpowiadam pani Przewodnicząca. Pomoc będzie wynosiła 80.000. 

Za te 80.000 zostanie zakupione, do pięciu naszych szkół publicznych z terenu gminy Jelcz-

Laskowice, 10 laptopów i 18 tabletów łącznie z dostępem do internetu na okres trzech miesięcy 

oraz będzie ten komplet wyposażony w słuchawki. Ten zakup jest kierowany do uczniów – jeszcze 

raz powtórzę się jeżeli wcześniej tego nie wypowiedziałem. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy ktoś w tym punkcie chciałby jeszcze zabrać głos? Nie 

widzę. Proszę państwa, chciałabym sprawdzić kworum. Nie wiem czy pan Przewodniczący 

jeszcze wróci, czy już nie. Nie wiadomo. Dobrze. Proszę państwa, proszę o sprawdzenie kworum. 

Dziękuję bardzo. Jedna osoba jest nieobecna w tej chwili na sali. A w tej chwili poddaję pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu. Kto z państwa radnych jest za tym 

projektem uchwały proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść 

rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice na 2020 rok, 

głosowano w następujący sposób: 

 

  za -           20 (jednogłośnie) 

  - uchwała została podjęta - 

 

UCHWAŁA NR XXII.178.2020 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 30 kwietnia 2020 r. 

 

 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice na 2020 rok. 

Od. pkt 5 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu nr 5: Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia 

terminów płatności rat podatku od nieruchomości wskazanym grupom przedsiębiorców, których 

płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 

ekonomicznych z powodu COVID-19. 

 Bardzo uprzejmie proszę pana Przewodniczącego Krzysztofa Woźniaka o odczytanie projektu 

uchwały. 

V-ce Przewodniczący R.M. Krzysztof Woźniak – odczytał projekt uchwały. 
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Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – bardzo dziękuję. Do dyskusji zgłosił się pan radny Piotr Stajszczyk, potem 

pan radny Jacek Załubski. Proszę. 

Radny Piotr Stajszczyk – dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca, panowie burmistrzowie, taka moja mała, 

drobna uwaga. Nie literówka tylko chyba należałoby w § 1, w punkcie 2, to zdanie kończące: 

„których płynność finansowa mogłaby pogorszyć sytuację”, powinno chyba być od nowego 

akapitu, bo tak jak teraz się czyta to tak jakby dotyczyło tylko punktu drugiego. To jest tylko taka 

drobna uwaga. Myślę, że to drobna poprawka. 

 Mam jeszcze taką prośbę, bo rzeczywiście bardzo się cieszymy, że takie uchwały zostaną dzisiaj 

poddane pod głosowanie. Zarówno przedsiębiorcy, Klub nasz „Wspólnoty Samorządowej” jak 

najbardziej będzie popierał te uchwały. Ale na spotkaniu, o którym mówił pan Łukasz Dudkowski, 

w którym uczestniczyliśmy, ja również, była mowa o tej jakby trzeciej furtce, która istnieje od 

zawsze, w ramach ordynacji podatkowej. I chciałbym żeby to przypomnieć, bo pewnie 

przedsiębiorcy niektórzy słuchają nas tutaj, bo te dwie uchwały nie załatwiają wszystkich spraw, 

wszystkich problemów. Dlatego z naszej rozmowy wynikało to, że przedsiębiorcy, którzy nie będą 

się tutaj jakby łapali w ramach tych uchwał, mogą składać indywidualne wnioski w ramach 

ordynacji podatkowej, korzystając z pomocy de minimis. I oczywiście to będzie bardzo 

indywidualnie rozpatrywane, również trzeba spełnić pewne warunki. I chciałbym tylko dwa zdania 

potwierdzenia żeby w tej chwili też to potwierdzić. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Bogdan Szczęśniak. Proszę. 

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – ja może rozwinę kwestię ordynacji podatkowej, bo, proszę państwa, tam są 

zapisy mówiące o pewnych instrumentach, które ma w ręku Burmistrz w tym zakresie, bo może 

prolongować, rozkładać na raty, w skrajnych wypadkach – skrajnych dla podatnika i dla Gminy – 

może również umorzyć i to jest decyzja burmistrza, wójta, prezydenta jednoosobowa, po analizie, 

bo to nie tylko podanie, że ktoś złoży proszę mnie zwolnić, no to każdy chciałby. Natomiast 

muszą być analizowane wszelkie dokumenty związane z sytuacją finansową. Czyli tu osoby 

prawne to muszą być sprawozdania  finansowe, tam widać od razu jak firma się ma czy dobrze, 

czy źle. Jeżeli są to osoby fizycznie no to trzeba przeprowadzić wywiad, też odpowiednie 

dokumenty trzeba przedłożyć do wniosku. Stąd ta oczywiście możliwość jest jako jakby trzeci 

element wsparcia dla podatników. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan radny Jacek Załubski. 

Radny Jacek Załubski – dziękuję bardzo. pani Przewodnicząca, panowie burmistrzowie, Szanowni państwo, ja 

mam dwa pytania, ale jedno już w sumie pan Burmistrz tutaj częściowo odpowiedział. Bo 

chciałem się zapytać o możliwości, jakie posiada Gmina, przy weryfikacji tych oświadczeń 

składanych przez przedsiębiorców przy odroczeniu lub zwolnieniu z podatku – to jest pierwsze 

pytanie. I drugie pytanie. To też na tym spotkaniu wspomnianym przez kolegów Piotra i Łukasza 

było, ale też prosiłbym o przypomnienie tego kto z ramienia Urzędu będzie udzielał porad takich 

związanych z wypełnianiem tych wniosków oraz z którego wniosku skorzystać będzie korzystniej 

podmiotowi gospodarczemu. Jaka osoba, w jakich godzinach, w jakich dniach, czy to będzie przez 

cały czas obowiązywania tego stanu pandemii? Dziękuję bardzo. 

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – w zasadzie na to pierwsze pytanie pańskie już odpowiedziałem. No to nie robi 

się na ładne oczy tylko po przedłożeniu dokumentów, po wywiadzie, bo komisja idzie na wywiad 

jeżeli jest to osoba fizyczna. Osoby prawne – mówię – sprawozdania finansowe przedstawiają, bo 

muszą to robić. Natomiast taką osobą, która będzie doradzała, będzie pani Kierownik Wydziału 

Podatków i Opłat i pani Skarbnik. Są to dwie osoby, które na przemian, bo pracujemy w takim 

cyklu jakby co drugi dzień i te osoby na przemian będą informować co należy przedłożyć. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy w tym punkcie ktoś jeszcze z państwa chciałby 

zabrać głos? Jeżeli nie to przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

tej uchwały proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę  

i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości 

wskazanym grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z 

ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19, głosowano w następujący 

sposób: 

 

  za -           20 (jednogłośnie) 

  - uchwała została podjęta - 
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UCHWAŁA NR XXII.179.2020 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 30 kwietnia 2020 r. 

 

w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości wskazanym 

grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu  

w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu 

COVID-19. 

Od. pkt 6 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu nr 6: Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia 

za część roku 2020, zwolnienia z podatku od nieruchomości: gruntów, budynków i budowli 

związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, grupom przedsiębiorców, których 

płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 

ekonomicznych z powodu COVID-19. 

 O przeczytanie projektu uchwały poproszę pana Przewodniczącego Ireneusza Stachnio. 

V-ce Przewodniczący R.M. Ireneusz Stachnio – odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy w tym punkcie ktoś z państwa chciałby zabrać głos? 

Nie widzę. W takim razie, proszę państwa, przystępujemy do głosowania. Kworum trzeba 

sprawdzić. Tak. Dobrze. Przepraszam. Proszę państwa, proszę o potwierdzenie swojej obecności 

na sesji. Proszę państwa, w tej chwili na sali jest dwudziestu radnych, dwie osoby są poza salą. 

 W takim razie przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tej 

uchwały proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw proszę o podniesienie 

ręki i naciśnięcie przycisku. Kto się wstrzymał proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia za część roku 2020, zwolnienia z podatku od 

nieruchomości: gruntów, budynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, 

grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 

negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19, głosowano w następujący sposób: 

 

  za -           19 (jednogłośnie) 

  (w głosowaniu nie brał udziału radny Wincenty Marchewski chwilowo nieobecny na sali obrad) 

  - uchwała została podjęta - 

 

UCHWAŁA NR XXII.180.2020 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 30 kwietnia 2020 r. 

 

w sprawie wprowadzenia za część roku 2020, zwolnienia z podatku od nieruchomości: 

gruntów, budynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej, grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 

ekonomicznych z powodu COVID-19. 

Od. pkt 7 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt nr 7: Podjęcie uchwały  

w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Miasta i Gminy Jelcz-

Laskowice dotyczących realizacji projektu pod nazwą: "Budżet Obywatelski w Mieście i Gminie 

Jelcz-Laskowice w 2021 r. ". 

 Odczytuję projekt uchwały. 

 Czy w sprawie tego projektu uchwały ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. W takim 

razie przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały proszę 
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podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto 

się wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Miasta  

i Gminy Jelcz-Laskowice dotyczących realizacji projektu pod nazwą: "Budżet Obywatelski w Mieście  

i Gminie Jelcz-Laskowice w 2021 r. ", głosowano w następujący sposób: 

 

  za -           19 (jednogłośnie) 

  (w głosowaniu nie brał udziału radny Wincenty Marchewski chwilowo nieobecny na sali obrad) 

  - uchwała została podjęta - 

 

UCHWAŁA NR XXII.181.2020 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 30 kwietnia 2020 r. 

 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Miasta  

i Gminy Jelcz-Laskowice dotyczących realizacji projektu pod nazwą: 

"Budżet Obywatelski w Mieście i Gminie Jelcz-Laskowice w 2021 r. " 

Od. pkt 8 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę państwa, przechodzimy do punktu nr 8. To jest projekt uchwały  

w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

 Odczytuję projekt uchwały. 

 Czy w związku z tym projektem uchwały macie państwo radni jakieś pytania? Nie widzę.  

I musimy sprawdzić kworum. Proszę uprzejmie o potwierdzenie obecności na sali i online. 

Dziękuję bardzo. Na sali jest 20 radnych, jedna osoba jest nieobecna. Przystępujemy, proszę 

państwa, do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały proszę podnieść 

rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego, głosowano  

w następujący sposób: 

 

  za -           20 (jednogłośnie) 

  - uchwała została podjęta - 

 

UCHWAŁA NR XXII.182.2020 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 30 kwietnia 2020 r. 

 

 w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

Od. pkt 9 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę państwa, przechodzimy do punktu nr 9. Projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XX.159.2020 Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach z dnia 28 lutego 2020 r. 

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości oraz określenia warunków i trybu składania deklaracji 

za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

 Uprzejmie proszę o odczytanie projektu uchwały pana Przewodniczącego Krzysztofa Woźniaka. 

V-ce Przewodniczący R.M. Krzysztof Woźniak – odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – bardzo dziękuję. Czy w sprawie tego projektu uchwały ktoś z państwa 

chciałby zabrać głos? Nie widzę. Przystępujemy w takim razie do głosowania. Kto z państwa 

radnych jest za przyjęciem tej uchwały proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw 
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proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX.159.2020 Rady Miejskiej w Jelczu-

Laskowicach z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz określenia warunków i trybu 

składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej , głosowano w następujący sposób: 

 

  za -           20 (jednogłośnie) 

  - uchwała została podjęta - 

 

UCHWAŁA NR XXII.183.2020 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 30 kwietnia 2020 r. 

 

w sprawie zmiany uchwały Nr XX.159.2020 Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach z dnia 28 

lutego 2020 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz 

określenia warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej. 

Od. pkt 10 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przystępujemy, proszę państwa, w tej chwili do punktu nr 10, to jest: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 

gminy Jelcz-Laskowice w 2020 roku. 

 Odczytuję projekt uchwały. 

 Do dyskusji zgłosił się pan radny Jacek Załubski. Proszę bardzo. 

Radny Jacek Załubski – dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca, panowie burmistrzowie, Szanowni państwo 

radni, w nawiązaniu do tego punktu chciałem powiedzieć i zaapelować, w dniu wczorajszym 

złożyłem pismo na ręce pana Burmistrza Bogdana Szczęśniaka, oczywiście poprzedzone 

spotkaniem i rozmową, dotyczące naszego kąpieliska oraz zwróciłem się z prośbą o podjęcie 

niezbędnych działań w celu poprawienia jakby jakości osób spędzających wolny nad naszym 

kąpieliskiem, w szczególności na plaży. Do pisma dołączyłem też szczegółową mapkę 

lokalizacyjną uwzględniającą powierzchnię naszego kąpieliska. Pismo ma na celu, tak jak 

wspomniałem, podjęcie działań zmierzających do wymiany piasku. Szanowni państwo, jest to 

bardzo ważne ze względu na to, że przez wiele lat na tym kąpielisku nie  było takich inwestycji, 

piasek przypomina w większości ziemię, jest bardzo zanieczyszczony, zabrudzony i no ludzie 

skarżą się na to. W piśmie też jest mała informacja dotycząca postawienia ogrodzenia tego 

kąpieliska, wydzielenia plaży w celu takiego poczucia bezpieczeństwa przede wszystkim dla ludzi 

oraz możliwości egzekwowania, przestrzegania zasad kąpieliska przez ratowników. Mam tutaj na 

myśli ogrodzenie tego terenu, które zabezpieczy przede wszystkim przed wjazdem pojazdów na 

teren plaży oraz stworzenie regulaminu kąpieliska, które ratownicy będą mogli egzekwować w 

przypadku śmiecenia, w przypadku wprowadzania zwierząt, w przypadku spożywania nadmiernej 

ilości alkoholu i sprowadzania bardzo dużego niebezpieczeństwa dla innych użytkowników plaży. 

Tak że bardzo proszę o podjęcie działań w tym celu, czyli wymianę piachu oraz ogrodzenie terenu 

plaży z nawiązaniem do istniejącego już ogrodzenia. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos ? Pan 

Przewodniczący Ireneusz Stachnio. Proszę. 

V-ce Przewodniczący R.M. Ireneusz Stachnio – panie Burmistrzu, skoro jesteśmy przy kąpielisku nad 

pierwszym stawem to chciałbym przypomnieć o wniosku Komisji – już nie pamiętam – chyba 

Samorządu i Prawa czy Komisji Kultury, Sportu i Zdrowi – chyba bardziej tej Komisji – 

dotyczące zejścia ze schodków, zejścia z drogi, w okolicach ośrodka, na plażę. Woda, która 

spływa z drogi asfaltowej, zabierając wszystkie śmieci, wszystkie nieczystości: oleje, benzyny, 

różne cuda, które tam gdzieś na tej drodze się znajdują asfaltowej, wpływa bezpośrednio na 

kąpielisko, dokładnie na kąpielisko. Ta droga została źle wyprofilowana. Odpływ powinien być 

albo w drugą stronę, albo w stronę lasu. Nie wiem jak to projektant wykonał to fatalnie, wszystkie 

nieczystości wpływają na kąpielisko przy okazji wypłukując piasek ze zjazdu, który jest na plażę 
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oraz wypłukując piasek spod schodów – to wszystko się zawali. Będzie ulewa jakaś – no nie daj 

Boże – nawałnica to wszystko podmyje i ten beton cały po prostu się połamie. Szkoda tej 

inwestycji. Nie wiem, proponowaliśmy, oglądaliśmy to na komisji. Przewodnicząca, pani Hernas, 

przypomina sobie, oglądaliśmy to, tak, składaliśmy wnioski. Dalej to nie jest rozwiązane. 

Naprawdę, raz – dewastacja, taka jakby erozja wodna następuje, a przy okazji no straszne 

zanieczyszczenie wody w pierwszym stawie, ponieważ wszystkie brudy spływają bezpośrednio na 

kąpielisko. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz sobie to zapisał widzę – tak? – do 

rozpoznania tematu. Czy ktoś w tej sprawie chciałby jeszcze zabrać głos? Nie widzę. Przepraszam. 

Pani radna Janina Hernas. 

Radna Janina Hernas – panie Burmistrzu, Wysoka Rado, zgadza się, radny Stachnio przypomniał o tym 

wniosku. Miała być zamontowana ta kratka odwadniająca, odprowadzająca te burzowe ścieki. 

Rozmawiałam z panem … po złożeniu wniosku rozmawiałam z panem, który zajmuje się tymi 

inwestycjami w naszej Gminie, z panem Piotrem – już nie pamiętam nazwiska – no i pan właśnie 

mówił, że to też będzie problem, ponieważ ta kratka też musi mieć jakiś odpływ. I zadał mi 

pytanie, chociaż nie znam się, a gdzie to ma spływać? Musielibyśmy też odprowadzać to do stawu. 

Więc, panowie burmistrzowie, czekamy na rozwiązanie tego problemu, bo jest to bardzo ważne. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy w tym punkcie ktoś jeszcze z państwa chciałby 

zabrać głos? Nie widzę. Proszę państwa, musimy sprawdzić kworum. Proszę państwa  

o potwierdzenie obecności na sesji. Bardzo dziękuję. W tej chwili na sali jest 19 radnych, dwie 

osoby są nieobecne. Przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tej 

uchwały proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę  

i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 

gminy Jelcz-Laskowice w 2020 roku, głosowano w następujący sposób: 

 

  za -           19 (jednogłośnie) 

  (w głosowaniu nie brał udziału radny Michał Pakosz chwilowo nieobecny na sali obrad) 

  - uchwała została podjęta - 

 

UCHWAŁA NR XXII.184.2020 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 30 kwietnia 2020 r. 

 

w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie gminy Jelcz-

Laskowice w 2020 roku. 

Od. pkt 11 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu nr 11: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

Regulaminu korzystania z Parku Jelczańskiego. 

 Odczytuję projekt uchwały. 

 Czy w sprawie tego projektu uchwały ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały proszę 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto 

się wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z Parku Jelczańskiego, 

głosowano w następujący sposób: 

 

  za -           19 (jednogłośnie) 

  (w głosowaniu nie brał udziału radny Michał Pakosz chwilowo nieobecny na sali obrad) 

  - uchwała została podjęta - 
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UCHWAŁA NR XXII.185.2020 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 30 kwietnia 2020 r. 

 

w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z Parku Jelczańskiego. 

Od. pkt 12 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu nr 12. To jest projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Jelcz-Laskowice na lata 2020-2023  

z perspektywą do 2027 r.” 

 Odczytuję projekt uchwały. 

 Czy w sprawie tego projektu uchwały? Bardzo proszę, pan Burmistrz Marek Szponar. 

Z-ca Burmistrza Marek Szponar -  21 lutego 2020 r. do 12 marca 2020 r. w siedzibie Urzędu Miasta i Gminy  

w Jelczu-Laskowicach oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. W wyznaczonym terminie do 

wyłożonego Programu Ochrony Środowiska nie wpłynęły żadne uwagi ani wnioski. Również, 

Wysoka Rado, zgodnie z art. 57 ust. 1 pkt 2, na podstawie art. 48 ustawy z dnia 3 października 

2008 r. o udostępnieniu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa  

w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko, Burmistrz Jelcza-Laskowic 

wystąpił do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska we Wrocławiu z wnioskiem  

o odstąpienie od konieczności przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na środowisko 

dla Programu Ochrona Środowiska dla Gminy Jelcz-Laskowice na lata 2020 – 2023 z perspektywą 

do 2027 r.. W piśmie z dnia 18 marca 2020 r. Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska we 

Wrocławiu uzgodnił, że dla dokumentu nie jest zasadne przeprowadzenie strategicznej oceny 

oddziaływania na środowisko. Wysoka Rado, Program Ochrona Środowiska dla Gminy Jelcz-

Laskowice został również skierowany do Zarządu Powiatu w Oławie z wnioskiem o wydanie 

opinii – bo mamy taki ustawowy obowiązek – i uzyskano pozytywną opinię Zarządu Powiatu 

uchwałą nr 313/2020 z dnia 30 marca 2020 r. Chciałem tylko Wysokiej Radzie wykazać, że 

wszelkie strony formalne opracowania tego programu zostały przez Burmistrza spełnione. 

Dziękuję. 

  Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy w sprawie tego projektu uchwały ktoś z państwa 

chciałby zabrać głos? Nie widzę. Przystępujemy w takim razie do głosowania. Kto z państwa 

radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto 

jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał proszę podnieść rękę  

i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Jelcz-

Laskowice na lata 2020-2023 z perspektywą do 2027 r.”, głosowano w następujący sposób: 

 

  za -           19 (jednogłośnie) 

  (w głosowaniu nie brał udziału radny Michał Pakosz chwilowo nieobecny na sali obrad) 

  - uchwała została podjęta - 

 

UCHWAŁA NR XXII.186.2020 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 30 kwietnia 2020 r. 

 

w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Jelcz-Laskowice na lata 

2020-2023 z perspektywą do 2027 r.”. 
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Od. pkt 13 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę państwa, przechodzimy do punktu nr 13: Podjęcie uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą gruntu o powierzchni 250 m2, stanowiącego część działki nr 115 AM-2 obręb 

ewidencyjny Biskupice oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

 Czy w sprawie tego projektu uchwały ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały proszę 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto 

się wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą gruntu o powierzchni 250 m2, stanowiącego część działki nr 115 AM-2 obręb 

ewidencyjny Biskupice oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy, głosowano w następujący sposób: 

 

  za -           19 (jednogłośnie) 

  (w głosowaniu nie brał udziału radny Michał Pakosz chwilowo nieobecny na sali obrad) 

  - uchwała została podjęta - 

 

UCHWAŁA NR XXII.187.2020 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 30 kwietnia 2020 r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą gruntu o powierzchni 250 m2, stanowiącego 

część działki nr 115 AM-2 obręb ewidencyjny Biskupice oraz wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. 

Od. pkt 14 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – kolejny punkt. Punkt nr 14: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości 

gruntowych położonych w Miłocicach oznaczonych jako działki o nr 657/5 AM-5 i 458/1 AM-4 

oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów 

dzierżawy. 

 O odczytanie projektu uchwały proszę pana Przewodniczącego Ireneusza Stachnio. 

V-ce Przewodniczący R.M. Ireneusz Stachnio – odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Ja niestety muszę opuścić państwa w tej chwili. Bardzo 

dziękuję. Dokończy sesję pan Przewodniczący Krzysztof Woźniak. I prosił mnie o udzielenie 

głosu pan radny Jacek Załubski, i panu Przewodniczącemu przekazałam tę prośbę, i panu zostanie 

głos udzielony, zostało to uzgodnione wcześniej telefonicznie.  

 Oddaję w takim razie prowadzenie sesji panu Przewodniczącemu Krzysztofowi Woźniakowi. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przekazała prowadzenie obrad XXII Sesji Wiceprzewodniczącemu 

Krzysztofowi Woźniakowi. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej opuściła salę obrad, w związku z tym w obradach XXII Sesji uczestniczy  

19 radnych. 

 

V-ce Przewodniczący R.M. Krzysztof Woźniak – Szanowni państwo, jesteśmy w punkcie 14 porządku naszych 

obrad. Czy ktoś z państwa radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos? Nie widzę. A zatem 

sprawdzimy kworum. Bardzo proszę o sprawdzenie kworum. Dziękuję. 19 radnych obecnych, 2 

radnych nieobecnych. A zatem możemy przystąpić do głosowania. Kto z państwa radnych jest za 
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podjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Dziękuję. Kto jest przeciw. 

Dziękuję. Kto się wstrzymał. Dziękuję. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy  

z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości gruntowych położonych w Miłocicach oznaczonych jako 

działki o nr 657/5 AM-5 i 458/1 AM-4 oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umów dzierżawy, głosowano w następujący sposób: 

 

  za -           19 (jednogłośnie) 

  - uchwała została podjęta - 

 

UCHWAŁA NR XXII.188.2020 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 30 kwietnia 2020 r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy  

z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości gruntowych położonych w 

Miłocicach oznaczonych jako działki o nr 657/5 AM-5 i 458/1 AM-4 oraz 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umów dzierżawy. 

Od. pkt 15 – porządku obrad Sesji. 

 

V-ce Przewodniczący R.M. Krzysztof Woźniak – przechodzimy do punktu piętnastego porządku obrad: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX.162.2020 Rady Miejskiej w Jelczu-

Laskowicach z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Jelcz-Laskowice oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

 Czy w tym punkcie ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. A zatem odczytam 

projekt uchwały. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały. 

 Jeszcze raz pytam czy ktoś z państwa radnych w tym punkcie chciałby zabrać głos? Bardzo 

proszę, pan radny Marek Starczewski. 

Radny Marek Starczewski – panie Burmistrzu, Wysoka Rado, może moja prośba nie będzie związana  

z projektem uchwały, ale skoro tutaj też były takie możliwości to zwracam się w imieniu 

mieszkańców, którzy bardzo prosili, z Biskupic Oławskich i Minkowic, nie ma żadnego 

połączenia w sobotę z miastem. Było takie połączenie – zostało całkowicie zawieszone. Nie wiem 

jak jest z innymi miejscowościami. I jest taka prośba żeby między godz. 8.00 a 9.00 był jakiś 

autobus, który by połączył te miejscowości z miastem i między godz. 11.00 a 12.00 jakiś powrót, 

bo nie wszyscy dysponują samochodami i stąd taka prośba ze strony mieszkańców zarówno mojej 

miejscowości, jak i też, no będąc w sklepie ludzie przekazywali taką informację w Minkowicach. 

Dziękuję. 

V-ce Przewodniczący R.M. Krzysztof Woźniak – dziękuję panu radnemu. Do dyskusji zgłosił się pan radny 

Robert Jadczak. Bardzo proszę.  

Radny Robert Jadczak – dziękuję panie Przewodniczący za udzielenie głosu. Ja chciałem się tylko upewnić, bo 

tak przypuszczam, ale żeby Burmistrz mógł mi tutaj wyjaśnić. Otóż, na tym naszym dworcu  

w Miłoszycach, który został już w sumie chyba zakończona ta inwestycja, z tego co wcześniej 

było mówione miał być właśnie tam przystanek autobusowy chyba dla naszej komunikacji 

miejskiej. Natomiast ten przystanek został usytuowany po drugiej stronie torów, na ul. Długiej. 

Czy to jest właśnie ten, który docelowo miał niby dowozić mieszkańców? Czy tam zamiast tego 

przy stacji? Czy ten na stacji będzie jeszcze raz, znaczy będzie dodatkowo zamontowany? A druga 

sprawa, jeśli by nie miał być tam zamontowany, bo tu już mieszkańcy mi sugerowali, że są 

zamontowane – znaczy widziałem z resztą – progi zwalniające i te progi są chyba zrobione 

właśnie pod kątem autobusów, czyli to są właśnie dwa  takie obok siebie, no i no nie spełnia to jak 

gdyby swojej roli, bo samochody jeżdżą tam jak szalone. Więc nie wiem czy z tym będzie można 

coś zrobić po prostu pełny próg a nie dwa takie. Bo pewnie założenie było takie aby autobus mógł 

sprawnie sobie przejechać. 
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Z-ca Burmistrza Marek Szponar -  jeżeli można to ja się odniosę do, w sumie, kwestii przystanków  

i komunikacji. Jeśli chodzi o przystanki one będą po jednej i po drugiej stronie. Natomiast, jeśli 

mogę się od razu odnieść do wniosku, czy do sprawy zgłoszonej przez radnego Starczewskiego 

również, to panie radny, tak się składa, że ta nowa komunikacja, która weszła od 1 kwietnia, 

myślę, że powinna już wiele problemów w komunikacji naszych mieszkańców rozwiązać. Nie 

mniej jednak ten okres pandemii, czyli to co się obecnie dzieje, niestety bardzo niewiele osób 

korzysta z przewozów autobusowych i to zmusiło nas niestety do zawieszenia wielu, bo 

odbieraliśmy wiele sygnałów, wiele telefonów gdzie ludzie – i słusznie – mieli pretensje, że 

wozimy powietrze, kto za to płaci. Więc mam nadzieję, że jeżeli się wszystko, to zagrożenie w 

jakiś sposób uspokoi, powrócimy faktycznie do normalnej komunikacji i faktycznie będziemy 

starali się maksymalnie zadbać o mieszkańców naszych wszystkich miejscowości. 

Radny Robert Jadczak – dziękuję za odpowiedź. Panie Przewodniczący, ja bym miał jeszcze jedno pytanie. 

Trochę to przespałem wcześniej, później w sumie to sam nie wiedziałem czy to pytanie zadać. 

Więc ewentualnie, jeżeli będzie możliwość, to mógłbym na końcu. To dotyczy inkasa podatków, 

które niedawno ma się rozpocząć. Ale to nie chcę teraz czasu zajmować, najwyżej na końcu sesji 

bym poprosił o udzielenie głosu. 

V-ce Przewodniczący R.M. Krzysztof Woźniak – dziękuję. Czy ktoś z państwa radnych w tym punkcie chciałby 

zabrać głos? Dziękuję. Nie widzę. A zatem przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych 

jest za podjęciem tej uchwały proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Dziękuję. Kto jest 

przeciw proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto się wstrzymał proszę  

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX.162.2020 Rady Miejskiej w Jelczu-

Laskowicach z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Jelcz-Laskowice oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków, głosowano w następujący sposób: 

 

  za -           19 (jednogłośnie) 

  - uchwała została podjęta - 

 

UCHWAŁA NR XXII.189.2020 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 30 kwietnia 2020 r. 

 

w sprawie zmiany uchwały Nr XX.162.2020 Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach z dnia  

28 lutego 2020 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Jelcz-Laskowice oraz warunków  

i zasad korzystania z tych przystanków. 

Od. pkt 16 – porządku obrad Sesji. 

 

V-ce Przewodniczący R.M. Krzysztof Woźniak – przechodzimy do punktu szesnastego porządku posiedzenia. 

Ale zanim zakończę posiedzenie, zgodnie z uzgodnieniami z panią Przewodniczącą Beatą Bejdą, 

bardzo proszę pana radnego Jacka. 

Radny Jacek Załubski – dziękuję bardzo panie Przewodniczący. Bardzo króciutko. To jest w sumie takie 

zaproszenie dla wszystkich państwa radnych, dla panów burmistrzów. Dnia 9 maja – i to jest jakby 

kontynuacja „Dni Jelcza-Laskowic”, które ze względu na pandemię się nie mogły odbyć – dnia  

9 maja odbędzie się pierwszy quiz z wiedzy o mieście i gminie Jelcz-Laskowice. Zapraszam 

wszystkich serdecznie państwa na stronę internetową www.jelczanskiquiz.pl. Będzie tam link  

i odnośnik do transmisji na żywo. Transmisja ta będzie na serwisie YoTube i Facebook 

prowadzona. Będzie tam około czterdziestu pytań z historii, z kultury. Pytania opracowane przez 

tutaj jednego pracownika, pana Ksawerego z Urzędu. Pytania opracowane przez Lokalną Grupę 

Zwiadowców Historii, przez panią Dorotę Miś. Pytania dotyczące praktycznie każdego 

zagadnienia od pierwszych wzmianek dotyczących naszego miasta do czasów obecnych. Będzie to 

interaktywna reakcja, czyli będzie transmisja puszczana oraz każdy na swoim telefonie 

http://www.jelczanskiquiz.pl/
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komórkowym będzie udzielał odpowiedzi na pytania. Także część radnych już tutaj osobiście 

potwierdziła udział w tym wydarzeniu. Zapraszam serdecznie  wszystkich państwa. Dziękuję za 

udzielenie głosu. To tyle. www.jelczanskiquiz.pl – tam są wszystkie informacje, wszystkie linki  

i odnośniki. Dziękuję bardzo. 

V-ce Przewodniczący R.M. Krzysztof Woźniak – dziękuję panu radnemu. Jeszcze bardzo krótkie pytanie – pan 

Robert Jadczak. 

Radny Robert Jadczak – no tak, nie było spraw samorządowych, a tak jak powiedziałem wcześniej, w trakcie 

tego programu gdzieś mi to uciekło. Otóż, panie Burmistrzu, prosiłbym o zastanowienie się jak by 

tę sprawę można załatwić. Otóż, tak jak powiedziałem, niebawem, piętnastego, a właściwie do 

piętnastego, będzie druga rata podatku, inkaso. I teraz tak, no jeśli chodzi – będę mówił o sobie – 

no ja w Miłoszycach, mniej więcej około stu osób przychodzi do mnie płacić, zbieram tego 

podatku dość sporo. I tak, no nie wyobrażam sobie żeby te sto osób przyszło do mnie do domu. 

Przez całą kadencję dotychczasową te podatki pobierałem w świetlicy. Świetlice są zamknięte,  

a nawet gdyby były otwarte no to też w sumie no z obawy o swoje zdrowie i zdrowie innych nie 

wiem jak to powinno być rozwiązane, no bo to jest naprawdę bardzo bliski kontakt. Ludzie 

przynoszą gotówkę, ja wydaję, wypisuję kwit. I teraz jak to zrobić? Bo na pewno będą 

mieszkańcy, zwłaszcza ci starsi, którzy nie mają możliwości zapłacić internetowo i oni przychodzą 

do mnie, chcą gotówkę płacić, no tak jak powiedziałem, no zbieram najwięcej w gminie i tych 

osób jest, jest około stu osób co każdą ratę. Jak to teraz załatwić, bo czasu w sumie jest niewiele. 

Żeby Burmistrz mógł się jakoś zastanowić i ewentualnie udzielić, nawet telefonicznie, odpowiedzi 

mnie, czy po prostu innym też sołtysom. Bo chyba przewodniczący osiedlowi też zbierają, tak? 

Nie. Tylko sołtysi. To tylko sołtysom. To dziękuję. 

V-ce Przewodniczący R.M. Krzysztof Woźniak – bardzo dziękuję panu radnemu. Rozumiem, że pan Burmistrz 

skontaktuje się z panem i udzieli stosownej odpowiedzi. 

 Szanowni państwo, jesteśmy w punkcie szesnastym. Bardzo dziękuję za cierpliwość i zakończam 

obrady XXII Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. Bardzo dziękuję. 

 

Po wyczerpaniu porządku, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej o godzinie 17.24 zakończył obrady  

XXII Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. 

 

Protokołowała: 

 

 

 

http://www.jelczanskiquiz.pl/

